

**Resume:****Kozuev Kadyr Bektenovich**

1. 1. Kozuev Kadyr Bektenovich, born in 1980, Kyrgyz.
2. 2. In 2004, he graduated from the Medical Faculty of OSH State University with a degree in "Medical science".
3. 3. Teaching experience in higher education institutions – 16 years, including 16 years at Osh State University.
4. 4. Field of professional activity: morphology, human anatomy, neurosurgeon of the first category.

**Contact information:****Mobile phone** +996773203613**E-mail** [kozuev.kadyr@mail.ru](mailto:kozuev.kadyr@mail.ru)**EDUCATION:**

Start / End date	UNIVERSITY	Faculty	specialty
1997/2004	Osh State University	Faculty of Medicine	Medical business
2004/2006	KGMA, KGMIPiPK	OSPMO	Doctor-surgeon
18.06.08/09.10.08.	KGMA, KGMIPiPK	OSPMO	Neurosurgeon doctor

**WORK EXPERIENCE:**

- 2004-2008-Teacher of the Department of Medical Training and GO OSH State University.
- 2008-2009-Lecturer of the Department of Normal Human Anatomy and OHTA of the Medical Faculty of OSH State University.
- 2009-2011-Lecturer of the Department of Urology, Kozhvenerology, klin. pharmacology and Operative Surgery of the OSH State University Medical Faculty.
- 2011-2014-Lecturer of the Department of Extreme Medicine and BZhD of the Medical Faculty of OSH State University.
- 2014-2017-teacher of the Department of nor. and topanatomy of the Medical Faculty of Osh State University.
- From 2017 to the present, professor of the Department of Anatomy, Histology and Normal Physiology of the International Medical Faculty of OSH State University.
- 2006-2008-Surgeon of the emergency department of the Osh City TGB .
- From 2008 to the present – he is an urgent neurosurgeon at the OGKB.

**LANGUAGE SKILLS: INDICATE COMPETENCIES ON A SCALE OF 1 TO 5 (1 – EXCELLENT KNOWLEDGE, 5-BASIC KNOWLEDGE)**

Language (Язык)	Reading (Чтение)	Speaking (Разговорный)	Writing (Письмо)
Kyrgyz	1	1	1
Russian	1	1	1
English	1	2	3

## Резюме:



1. Козуев Кадыр Бектенович, 1980 года рождения, кыргыз.
2. В 2004 году окончил медицинский факультет ОшГУ по специальности «лечебное дело».
3. Стаж педагогической работы в ВУЗах – 16 лет, в том числе в Ошском государственном университете – 16 лет.
4. Сфера профессиональной деятельности: морфология, анатомия человека, врач-нейрохирург первой категории.

### **КОНТОКТНАЯ ИНФОРМАЦИЯ**

**Мобильный телефон** +996773203613

**E-mail** [kozuev.kadyr@mail.ru](mailto:kozuev.kadyr@mail.ru)

### **ОБРАЗОВАНИЕ:**

Дата начала / окончания	ВУЗ	Факультет	Специальность
1997/2004	Ошский госуниверситет	Медицинский факультет	Лечебное дело
2004/2006	КГМА, КГМИПП и ПК	ОЦПМО	Врач-хирург
18.06.08/09.10.08.	КГМА, КГМИПП и ПК	ОЦПМО	Врач-нейрохирург

### **ОПЫТ РАБОТЫ:**

- 2004-2008 гг. – преподаватель кафедры медподготовка и ГО ОшГУ.
- 2008-2009 гг. – преподаватель кафедры нормальная анатомия человека и ОХТА медицинского факультета ОшГУ.
- 2009-2011 гг. – преподаватель кафедры урологии, кожвенералогии, клин. фармакологии и оперативной хирургии медицинского факультета ОшГУ.
- 2011-2014 гг. – преподаватель кафедры экстремальной медицины и БЖД медицинского факультета ОшГУ.
- 2014 - 2017– преподаватель кафедры нор. и топанатомии медицинского факультета ОшГУ.
- С 2017 года по настоящей времени преподаватель кафедры анатомии, гистологии и нормальной физиологии международный медицинский факультет ОшГУ.
- 2006-2008 гг. – хирург приемной отделения ТГБ города Ош.
- С 2008 г. по настоящее время – врач urgentный нейрохирург ОГКБ.

### **ЗНАНИЕ ЯЗЫКОВ: УКАЗАТЬ КОМПЕТЕНЦИИ ПО ШКАЛЕ ОТ 1 ДО 5 (1 – ОТЛИЧНОЕ ЗНАНИЕ, 5 – ЗНАНИЕ БАЗОВЫХ ОСНОВ)**

Language (Язык)	Reading (Чтение)	Speaking (Разговорный)	Writing (Письмо)
Кыргызский	1	1	1
Русский	1	1	1
Английский	1	2	3

